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Číčenický hlasatelČíčenický hlasatelČíčenický hlasatel   

Březen 2012 Ročník 5., číslo 1. 

Obecní úřad informuje, pomáhá, radí a připravuje 

Blbé není stáří, ale ty blbé kecy těch druhých o tom! - Miloš Kopecký   

ZPRÁVY Z RADNICE 

Hospodaření obce za rok 2011. Podle čerpání rozpočtu 

obce Číčenice k 31. 12. 2011 byly příjmy naší obce 

9.708.474,41 Kč a výdaje 8.277.813,35 Kč. Přebytek 

z loňského roku je 1.430.661,06 Kč. Tyto peníze budou 

pouţity na dofinancování v případě získání dotací a budou 

slouţit jako rezerva pro další roky.            

●              

Poplatky za odvoz komunálního odpadu a za psa je moţno 

platit na OÚ hotově nebo převodem na účet obce- číslo 

bankovního účtu: 190875341/0600  (GE Money Bank), 

variabilní symbol upřesní sekretářka OÚ. Sazba poplatku za 

odvoz komunálního odpadu na osobu je 470,- Kč. Poplatek 

za kaţdého psa je 150,- Kč. Poplatky musí být uhrazeny do 

konce června 2012. Poplatky lze splácet po dohodě ve 

splátkovém kalendáři. 

●   

Skutečné náklady za sběr a svoz komunálního odpadu k 31. 

12. 2011 byly 485 954,20 Kč. 

●   

Předloţeno vyúčtování neinvestičních příspěvků obce v roce 

2011 od TJ ŢS Blata, Číčenický klub, o. s. a MS Stráţka.                                                                                                                                                                               

●   

Předloţena výroční zpráva za rok 2011 o svobodném 

přístupu k informacím.                                                             

●   

Byla odeslána ţádost na finanční příspěvek z  Oranţového 

roku 2012“ ve výši 180.000,-. Finanční prostředky se 

poskytují na uskutečnění kulturních, sportovních, 

turistických a společenských akcí v obcích z okolí JE 

Temelín. Na vybrané projekty (akce) a na stálou reklamu v 

obci bude uzavřena objednávka (smlouva) o zajištění 

reklamy mezi obcí a společností Jaderné elektrárny 

Temelín, na jejímţ základě se Jaderná elektrárna stane 

generálním partnerem Oranţového roku v obci u uvedených 

sportovních, turistických a kulturních akcí. Před podpisem 

smlouvy je obci známa výše finančních prostředků, které od 

ČEZ a.s., Jaderné elektrárny Temelín obdrţí. V loňském roce 

jsme ţádali o 176.000,- Kč a obdrţeli jsme 132.000,- Kč. 

Po podpisu smlouvy obec obdrţela zálohu 102.000,- Kč,  

ostatní finanční prostředky byly pouţity z rozpočtu obce. 

Teprve po celkovém vyúčtování akcí z Oranţového roku“ 

Číčenický hlasatel 

http://citaty.net/autori/milos-kopecky/
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obdrţí obec zbývající částku 30.000,- Kč. Obec ji obdrţela 13. 

01. 2012. Tímto se obracím na pořadatele akcí s prosbou, aby 

se zbytečně neutrácelo, aby se peníze z „Oranţového roku“  

investovaly co nejlépe. Jsou to prostředky určené ke zpříjemnění 

ţivota v naší obci. Bohuţel jsou často z důvodu malé účasti 

místních obyvatel na pořádaných akcích vyuţívány především 

„přespolními“. Tyto peníze by měly slouţit k zaplacení 

vystupujících, kapel, k výzdobě sálů, k pořízení tomboly, balíčků 

dětem, ale samozřejmě i k občerstvení, ale pouze pro vystupující, 

pro muzikanty, pro pozvané a ne pro pořadatele. Jsou nastavena 

určitá pravidla, která by měli pořadatelé dodrţovat. Texty na 

plakáty zašlou e-mailem, nebo osobně doručí na OÚ. Plakáty 

se jim vytisknou s logem ČEZ bezúplatně na OÚ. Ke kaţdé akci 

musí být na OÚ doručen článek a fotky do novin. Vaţme si více 

těchto získaných prostředků, protoţe jiné vesnice je vůbec 

nemají a akce si pořádají jen z velmi těţko získaných 

sponzorských darů, nebo ze svých rozpočtů. 

●   

Obec Číčenice podala ţádost o dotaci z Programu obnovy 

venkova Jihočeského kraje na rok 2012. Bylo zaţádáno 

na opravu místní komunikace Číčenice – Strpí. Oprava místní 

komunikace by měla stát 630.000,- Kč s DPH. Jihočeský kraj 

přispívá maximální částkou 200.000,- Kč. Zbývající částku 

uhradí obec ze svého rozpočtu. 

●   

Dne 04. 01. se konala pracovní schůzka starostů s ředitelem 

Ing. Štěpanovským v administrativní budově JE Temelín. 

Tématem jednání byla prezentace výsledků Zátěţových testů EU, 

které byly provedeny na elektrárně Temelín. 

●   

Obec Číčenice podala dvě ţádosti na opravu kaple v Číčenicích. 

Jednu do programu MMR, ta se uzavírá 17.2. a druhou do PRV 

SZIF, ta je k podání koncem března.  Dle rozpočtu bude oprava 

kaple stát 650.000,- Kč. Dotace je poskytována aţ do výše 70% 

skutečně vynaloţených uznatelných nákladů akce. Dolní limit 

dotace na jednu akci činí 50.000,- Kč. Horní limit na jednu akci 

činí 400.000,- Kč 

●   

Starostka obce se zúčastnila Valné hromady SMOOS – Svazek 

měst a obcí okresu Strakonice. 

●   

Obec Číčenice obdrţela oznámení záměru Pískovna Vodňany-

Čavyně -rozšíření etapy C. 

Do oznámení bylo moţné nahlédnout, dělat si výpisky či kopie na 

OÚ v Číčenicích, nebo na internetových stránkách www.cenia.cz/

eia nebo na www.kraj-jihocesky.cz. 

Písemné vyjádření k oznámení bylo moţné zaslat do 20 dnů 

ode  ne zveřejnění této informace. 

Zastupitelé obce reagovali na toto oznámení a zaslali na Krajský 

úřad - Jihočeský kraj, odbor ţivotního prostředí, zemědělství a 

lesnictví vyjádření k rozšíření etapy C vyjádření. 

 

 Vyjádření k oznámení záměru 

 "Pískovna Vodňany - Čavyně - rozšíření etapy C" 

 

Obec Číčenice podává ve smyslu ustanovení § 6 odst. 7 zákona 

č. 100/2001 Sb., o posuzování vlivů na životní prostředí a 

o změně některých souvisejících zákonů (zákon o posuzování 

vlivů na životní prostředí), ve znění pozdějších předpisů, 

následující vyjádření k oznámení záměru "Pískovna Vodňany - 

Čavyně - rozšíření etapy C". 

 

Rozšíření těžby je navrženo v místech, kde je v současné době 

nezastavěné území (zemědělská plocha, zemědělský půdní 

fond). Podle platného územního plánu se jedná o plochy mimo 

zastavěná a zastavitelná území. Území je určeno pro intenzivní a 

extenzivní hospodaření se zemědělskou půdou nebo činnosti a 

zařízení, které s hospodařením souvisejí. Na těchto územích je 

nepřípustné zřizovat a provozovat jakákoliv zařízení a stavby, 

které nejsou uvedené jako přípustné nebo podmíněně přípustné. 

Z tohoto důvodu se domníváme, že záměr není v souladu 

s územním plánem obce Číčenice. Rovněž lze předpokládat, 

že případná změna územního plánu nebude ze strany obce 

podporována, a to zejména s ohledem na možné zvýšení 

negativních vlivů těžby na okolí a občany obce Číčenice. Již 

v současné době (kdy je těžba vzdálena od obce) totiž dochází 

k častým stížnostem občanů na zvýšené hlukové emise, a to 

zejména v nočních hodinách.  

●   

Dne 12. 01. 2012 se zastupitelé naší obce zúčastnili veřejné 

schůze, která se konala na MěÚ ve Vodňanech. 

Na programu bylo téma „Pískovna Vodňany - Čavyně-rozšíření 

etapy C“. Starosta města Vodňan Ing. Viktor Blaščák   seznámil 

veřejnost s podklady k vyjádření a s postojem města. 

Předkladatel pan Jampílek v oznámení ţádá o rozšíření těţby 

štěrkopísku z dosavadních 47 ha na 82 ha, tedy jde o zvětšení 

o cca 35 ha. Rada města Vodňan   vyslovila nesouhlas 

s rozšířením těţby štěrkopísku a starosta Vodňan Ing. Blaščák 

toto nesouhlasné vyjádření osobně 13. 01. 2012 odvezl 

na Krajský úřad.  

●   

Starostka obce se zúčastnila 26.01. na MěÚ ve Vodňanech VIII. 

jednání rady obcí pro udrţitelný rozvoj území. 

Na programu bylo projednání návrhu změny č. 1 ÚPO Skočíce a 

projednání 1. aktualizace zásad územního rozvoje Jihočeského 

kraje. 

●   

Dne 27.01. se konala ve Strakonicích porada vedení JK a KÚ JK 

se starosty obcí Strakonicka. 

●   

Dne 06. 02. 2012 správní rada Nadace ČEZ schválila poskytnutí 

nadačního příspěvku na projekt „OPRAVA  SPORTOVNÍCH KABIN 

ČÍČENICE“ v grantovém řízení Podpora Regionů 2012 v částce 

180.000,- Kč. 

●   

Ke dni 29. 02. 2012 ukončil pracovní dohodu ze zdravotních 

důvodů s obcí pan Špiroch, který vykonával technika pro lesní 

hospodářství. Za zastupitelstvo obce Číčenice děkuji panu 

Špirochovi za vykonanou práci. 

●   

Starostka obce se zúčastnila jednání, které se konalo 

07.  3. 2012 na Městském úřadě ve Strakonicích. Projednávala 

se zde změna jízdního řádu 2011/2012 a  příprava nového 

jízdního řádu 2012/2013 na trati č. 190 Číčenice- Horaţďovice 

předměstí. Týţ den se zúčastnila také jednání na Městském 

úřadě ve Volarech, kde se projednávala změna jízdního řádu 

2011/2012 a příprava nového jízdního řádu 2012/2013 na trati 

č. 197 Číčenice-  Nové Údolí.   

●   

Dne 12. 03. 2012 se na obecní úřad vrátila po mateřské 

dovolené paní Borovková. Paní Pláteníková, která dosud paní 

Borovkovou po dobu její MD zastupovala, vyhověla naší prosbě a 

zůstane ještě několik týdnů na obecním úřadu, aby pomohla své 

kolegyni převzít agendu OÚ.    

●   

Povodí Vltavy zajistilo vyřezání křoví po obou březích 

Radomilického potoka. Pan J. Petrţílka s panem J. Číţkem 

prořezali cestu kolem Radomilického potoka. Děkujeme jménem 

Povodí Vltavy ZOD Číčenice za ponechání vyřezaných větví 

na jejich poli po nezbytně nutnou dobu, neţ větve budou 

http://www.cenia.cz/eia
http://www.cenia.cz/eia
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seštěpkovány obcí Dříteň.   

●   

Ţádáme všechny občany, aby sami nevyváţeli biologický odpad 

do lomu Na Stráţce. Připomínáme, ţe odpad (větve, tráva, listí) je 

moţné ponechat na viditelném místě poblíţ některé z hlavních 

komunikací, jako obvykle bude během několika dnů odklizen 

(na obecní náklady) našimi spolupracovníky p. Petrţílkou a p. 

Číţkem  

●   

ČEVAK a.s. ČESKÉ Budějovice předloţila obci Číčenice návrh 

kalkulace dvousloţkové ceny vodného pro rok 2012. 

Vodné rok 2011: 

pohyblivá sloţka vodného: bez DPH 26,- Kč/m3 , s DPH 

28,60 Kč/m3  / DPH 10% / 

pevná sloţka vodného podle hodnoty trvalého průtoku vodoměru 

(bez DPH) 

vodoměr do 2,5 ………… 610,- Kč 

vodoměr do 6 …………. 8.124,- Kč 

Návrh- vodné rok 2012: 

pohyblivá sloţka vodného: bez DPH 26,29 Kč/m3  , s DPH 29,97 

Kč/m3 / DPH 14% / 

pevná sloţka vodného podle hodnoty trvalého průtoku vodoměru 

(bez DPH) 

vodoměr do 2,5 ………… 610,- Kč 

vodoměr do 6 …………. 8.124,- Kč 

 

VYNALOŢENÉ PROSTŘEDKY NA ŢÁKY ZÁKLADNÍCH ŠKOL, GYMNÁZIA A MATEŘSKÉ ŠKOLY. 

Nyní bych Vás chtěla informovat, kolik peněz ze svého rozpočtu uhradila obec Číčenice za rok 2011 za ţáky z Číčenic, Újezdce, 

Strpí navštěvující základní školy ve Vodňanech, v Plaňanech a Gymnázium Vodňany. Finanční příspěvek na základní školy činil 

376.923,- Kč a gymnázia 12.182,- Kč. Na provoz MŠ Číčenice 

obec přispěla částkou 280.000,- Kč. Z těchto peněz jsou hrazeny opravy, elektřina, plyn, voda a ostatní sluţby zajišťující 

bezproblémový chod školky. Celkem obec uhradila ze svého rozpočtu 669.105,- Kč. 

Upozorňujeme pořadatele akcí v rámci „ORANŢOVÉHO ROKU“, ţe do týdne od uspořádání 

akce vyúčtují zálohu, dodají článek a kvalitní fotky s LOGEM na OÚ Číčenice. 

ZVEME VÁS NA OBECNÍ BÁL,  

KTERÝ SE BUDE KONAT 23. 03. 2012  

OD 20°° HOD 

V OBECNÍM HOSTINCI 

Dne 12. 03. 2012 proběhlo na OÚ Číčenice losování o pořadí na těžbu dřeva samovýrobou v obecních lesích. Pozváni byli všichni, kdo si podali do 31. 08. 

2011 ţádost o těţbu dřeva samovýrobou po větrné smršti 13. 07. 2011. Losování proběhlo za přítomnosti starostky, místostarosty a ţadatelů, kteří se dostavili na 

OÚ. Losování se ujal pan Pavel Boudal ze Strpí a jména vylosovaných četl pan Pavel Carda. Zde je průběh losování:  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zájemci budou osloveni podle vylosovaného pořadí. Bude jim sděleno, v jaké lokalitě budou těţit.       

Upozorňuji, je povoleno vytěžit 8 prm na žadatele. Bude-li vytěženo více, bude to považováno jako krádež.  

1 VESELÝ KAREL 13 VANĚK BOHUMÍR 

2 HEČKOVÁ JITKA 14 PARÝZEK ZDENĚK 

3 PETRŢÍLKA JOSEF 15 HEČKO PETR 

4 LUKÁŠOVÁ OLINA 16 MIKŠÍČEK VÁCLAV 

5 TROCH LADISLAV 17 KREJČÍČKOVÁ PAVLA 

6 POLÍVKA LADISLAV 18 CARDA PAVEL 

7 POLÍVKA JIŘÍ 19 NOVÝ MIROSLAV 

8 FODOR RASTISLAV 20 ING. DANĚK OLDŘICH 

9 HOLÁT FRANTIŠEK 21 ZÍKA HYNEK 

10 KOLÁŘ FRANTIŠEK 22 VESELÝ DANIEL 

11 SVATOŠ VÍT 23 BOUDAL PAVEL 

12 CHYTIL STANISLAV   
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Usnesení z VI. zasedání Zastupitelstva obce Číčenice ze dne 14. 12. 2011 

Přijatá usnesení:   

55/6/2011 ze dne 14. 12. 2011    

ZO schvaluje neinvestiční příspěvek z rozpočtu obce Číčenice na rok 2012- Číčenickému  klubu,o.s. ve výši 30.000,- Kč, TJ ŢS BLATA Číčenice 

ve výši 10.000,- Kč, Mysliveckému sdruţení Stráţka ve výši 12.000,-Kč, SMOOS ve výši 500,- Kč, SVJ Číčenice čp. 45 ve výši 28.800,- Kč, 

p. Františku Kůrovi ve výši 7.200,- Kč, MŠ Číčenice ve výši 300.000,- Kč. 

56/6/2011 ze dne 14. 12. 2011    

ZO schvaluje návrh rozpočtu obce Číčenice na r. 2012 

57/6/2011 ze dne 14. 12. 2011    

ZO schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2011o místním poplatku za provoz systému shromaţďování sběru, přepravy, třídění, vyuţívání a 

odstraňování komunálního odpadu. 

58/6/2011 ze dne 14. 12. 2011    

ZO schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 2/2011 o stanovení veřejně přístupných míst, na  

kterých je zakázáno provozování výherních hracích přístrojů. 

59/6/2011 ze dne 14. 12. 2011 

ZO schvaluje uzavření Smlouvy o zřízení práva odpovídající věcnému břemeni č .E.ON: 5010-191/001/2011-ST mezi obcí Číčenice a E. ON 

Distribuce, a.s. České Budějovice. 

60/6/2011 ze dne 14. 12. 2011 

ZO schvaluje podání ţádosti o dotace z Programu obnovy venkova Jihočeského kraje pro rok 2012 k zatím blíţe nespecifikovanému účelu (oprava 

bytu, komunikace). 

61/6/2011 ze dne 14. 12. 2011    

ZO schvaluje návrh rozpočtu Sociálního fondu obce Číčenice na rok 2012. 

62/6/2011 ze dne 14. 12. 2011    

ZO schvaluje sloţení kontrolního výboru - předseda Ing. Josef Trs, členové – Marie Petrţílková, Ivona Pečená od 14. 12. 2011. 

63/6/2011 ze dne 14. 12. 2011    

ZO schvaluje Ing. Josefu Trsovi odměnu ve výši 1.140,- Kč od měsíce 14. 12. 2011 za výkon funkce předsedy kontrolního výboru. 

 

Usnesení z I. zasedání Zastupitelstva obce Číčenice ze dne 08. 02. 2012 

Přijatá usnesení:   

1/1/2012 ze dne 8. 2. 2012        

Zastupitelstvo schvaluje program I. zasedání ZO Číčenice ze dne 8. 2. 2012  

2/1/2012 ze dne 8. 2. 2012      

Zastupitelstvo stanovuje ověřovatele zápisu Daniela Veselého a Ing. Josefa Trse. 

 3/1/2012 ze dne 8. 2. 2012     

Zastupitelstvo schvaluje Pravidla pro čerpání sociálního fondu od 1. 3. 2012. 

4/1/2012 ze dne 8. 2. 2012     

Zastupitelstvo schvaluje hospodářský výsledek TS Číčenice za rok 2011 se ztrátou 3.000,- Kč. 

5/1/2012 ze dne 8. 2. 2012     

Zastupitelstvo schvaluje hospodářský výsledek MŠ Číčenice za rok 2011 se ztrátou 29.879,80 Kč. Ztráta bude uhrazena z rozpočtu obce převodem 

na účet MŠ Číčenice. 

6/1/2012 ze dne 8. 2. 2012     

Zastupitelstvo obce Číčenice se zavazuje v souladu s § 16 odst. 2. písm. f) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení) ve znění pozdějších 

předpisů k projednání záleţitosti (v samostatné působnosti) občana obce, který dosáhl věku 18 let, pokud je ţádost odepsána minimálně třemi 

občany obce Číčenice. 

7/1/2012 ze dne 8. 2. 2012     

Zastupitelstvo schvaluje podání dvou ţádostí na opravu kaple v Číčenicích. Jednu z programu MMR a druhou do PRV SZIF. 

8/1/2012 ze dne 8. 2. 2012     

Zastupitelstvo schvaluje Rozpočtový výhled na roky 2012 aţ 2014.  

Obecní úřad upozorňuje občany na zaplacení poplatku za svoz odpadu a poplatek ze psů. 

Termín na zaplacení těchto poplatků za rok 2012 je do 30. června 2012! 

 

Přehled neuhrazených poplatků od roku 2007 do 31. 12. 2011 
 
Poplatek za provoz systému shromaţďování, sběru, přepravy, třídění, vyuţívání a odstraňování komunálních odpadů a poplatku ze psů.

 

     Předpis rok 

2007,08,09,10,11 

Úhrady celkem DLUŽNÍCI -ODPAD 

ČÍČENICE+CIHELNA  307.123,50 Kč  190.435,00 Kč 116.688,50 Kč 

STRPÍ   23.614,50 Kč   20.680,00 Kč 2.934,50 Kč 

ÚJEZDEC   24.440,00 Kč   22.890,00 Kč 1.550,00 Kč 

CELKEM  355.178,00 Kč 234.005,00 Kč 121.173,00 Kč 
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Kdyţ se soused povede… 

V prosincovém čísle Číčenického hlasatele v příspěvku „Proč neplatí vţdy pes – přítel člověka“ je informace o stíţnosti členů mysliveckého sdruţení  Stráţka  a 
občanů na útoky psů v Újezdci – Červené chalupy. V úvodu téhoţ čísla projevilo ZO prostřednictvím paní starostky vánoční přání, abychom k sobě byli milí, 
slušní a tolerantní. 
Rád bych věděl, jak toto přání vyplnit, kdyţ člověk narazí na kombinaci egoismu, sobectví, podlosti, domýšlivosti a absenci základní lidské slušnosti. 
17.2.12 jsem  byl předvolán na MěÚ Vodňany jako podezřelý ze spáchání přestupku-porušení občanského souţití.Výsledek jednání ještě neznám.Na správním 
odboru jsem se ve svých skoro  66 letech cítil jako ţáček II.B,kdyţ jsem musel obhajovat a zdůvodňovat své vulgární chování vůči mé sousedce.I kdyţ jsem rád, 
ţe sousedka podala oznámení právě na mne, myslel jsem si, ţe po řadě trapných scén, kterých jsem byl svědkem, musí být na vulgární oslovení zvyklá. 
Přestupek jsem měl spáchat 11. 11. 2011. Toho dne byl u mne na návštěvě přítel p. Lyon ze Záboří se svým psem.Při odchodu,protoţe zná poměry v místě, 
přivázal pejska – svého kamaráda a mazlíka na vodítko.Pes je rasy Lhasa Apso,cca 7 kg,nekonfliktní. Najednou vyletěla z lesa smečka čtyř dog,samozřejmě bez 
košíku, o vodítku ani nemluvě a jako s kusem hadru si s pejskem pohrávala a trhala ho.Byla to hororová scéna, bezmocné zvířátko proti 200 kg svalů a zubů. 
Veterinář trpícího pejska ošetřil s tím, ţe přeţije, ale nikdy nelze vyloučit… K veterináři posléze dorazili majitelé dog  mých sousedů a v emočně vypjaté situaci 
jsem se nechal vyprovokovat majitelkou k několika vulgárním výrazům, které normálně ve svém slovníku nemám. Neznám nikoho, kdo by jednal v této situaci 
jinak, tím spíše, ţe sousedka  mě neustále provokovala a dokonce vyzývala k insultaci. Ve své prostořekosti mě i  upozornila, ţe vše si nahrává a natáčí. Tak 
tedy - můj přítel v šoku se zraněným pejskem v náručí a hrůzou, zda přeţije, pes v narkose, oslintaný, vyholený, potrhaný, rány ošetřené zelenou desinfekcí -
prostě zoufalý pohled,a na straně  druhé osoba bez jakékoliv známky soucitu a pocitu viny, která se mě snaţí vyprovokovat k fyzickému napadení. Prostě - 
zatímco jsem jel s přítelem a trpícím zvířetem k veterináři, sousedi rychle vymysleli legendu, scénář, reţii a technické zajištění k tomu, jak celou věc otočit a nás 
dostat. Potom odjeli na policii, kde absurdně na mne podali oznámení pro porušení občanského souţití!!! Upozorňuji,ţe zatím p. Lyonovi nezaplatili ani 
veterinární ošetření, natoţ vyrovnání za nezvratné poškození psa  a doţivotní narušení jeho psychiky a nesplnili ani základní projev slušnosti - omluvu. 
Mimochodem audio a videonahrávání je koníčkem, nebo spíš povahovým rysem mých sousedů, protoţe chtějí na kaţdého něco mít. Kdo projel nebo prošel 
v době jejich přítomnosti kolem jejich chalupy po obecní cestě, ať je to zemědělec, myslivec, turista, houbař, mi potvrdí, ţe byl zastaven, kádrován, upozorněn a 
poučen o tom, ţe tam vlastně nemá co pohledávat. Rovněţ mi potvrdí, ţe byl formou té drzosti tak zaskočen, ţe se vzpamatoval aţ po nějaké době a to neví, 
ţe byl nahráván a focen, někdy ve velmi zvláštních situacích. Zdroj těchto informací je dílem od sousedů z dob, kdy mezi námi byla přece jen nějaká 
komunikace, dílem jsem byl přímým svědkem. 
Velmi podobné hororové scény, jakou jsem výše popsal, jsem se stal svědkem někdy v létě loňského roku, kdy titíţ psi napadli a potrhali Bišonka manţelů 
Číţkových a to dokonce na jejich dvoře a v jejich stodole. A opět místo projevů lítosti sousedka poučila p. Číţka o tom, ţe si musí zavírat vrátka a opravit plot. 
Nejsem nepřítelem zvířat, naopak velmi mi vadí, ţe pes je věc a sami psi za nic nemohou. Měl jsem rád i psy mých sousedů, přátelil jsem se s nimi, kdyţ byli 
mladí, avšak pouze do té doby neţ jsem je viděl „v akci“. Tenkrát jsem si uvědomil, jaká to můţe být zbraň v rukou špatných pánů. Kanárské dogy jsou dle 
literatury výborní hlídači, přátelští v rodině. Na všech odkazech se však vţdy zdůrazňuje zkušený chovatel a nutnost individuálního a denního výcviku. 
Sousedé bohuţel zkušení chovatelé nejsou, za psy dojíţdějí na víkendy. Nemají základní povědomí o tom, co je chování ve smečce. Rovněţ nevědí nebo 
nechtějí vědět, ţe v době jejich nepřítomnosti psi celé noci štěkají a vyjí, coţ je další věc,která dělá bydlení v místě nesnesitelným. Sousedé argumentují tím, 
ţe psi hlídají i můj dům. Je pravda, ţe od doby, co jsou v místě psi, nedošlo ke krádeţím, které byly v minulosti velmi časté. Nyní se však bojí přijít i lidé slušní. 
Za tohoto stavu mám strach. Bojím se o svoji rodinu, známé, přátele, kteří na Červené chalupy jezdili a rádi by opět navštěvovali oasu klidu a srandy, jakou tato 
polosamota bývala. Mají obavu o sebe a o své děti a často se ani usnout nedá. Chalupu vlastním přes 30 let, rád jsem si do kl idu jezdil odpočinout z rušné 
Prahy, dokud jsem pracoval. Teď tam většinu roku bydlím a rád bych tam v klidu doţil. Zatím byli napadeni „jen“ psi, obávám se, aby nedošlo k nějaké katastrofě. 
Svoboda člověka končí tam, kde začíná svoboda druhého. 
Teď je atmosféra, kterou vytvořil tandem Kvěchová-Prokop, nesnesitelná. Na tom se shodují i druzí sousedé (víc nás tam totiţ není).  

 Jan Nováček, Újezdec 31 

 

 

CELKEM DLUH ČINÍ 123.622,- Kč. 
Myslíte si, ţe tento dluh není moc veliký, nebo jako já, ţe právě naopak? Co všechno by se dalo za tyto peníze asi pořídit? Například by se za ně mohlo opravit kus jakékoliv 

komunikace, kanalizace, chodníku, umístit radary. Pořídit nové komunální stroje- jako je například vysavač na listí, sněhová fréza a další. Do MŠ koupit pro děti nová lehátka na spaní, 

na dětské hřiště přikoupit zábavné prvky, dovybavit sportovní kabiny a posilovnu, nebo do obecní hospody ţidle. Ano, dalo by se za tyto peníze opravit, pořídit ledacos, ale nesměly by 

chybět v rozpočtu obce. 

Proč?  Je obvyklé, ţe senioři-důchodci přijdou přes své nevelké příjmy uhradit tyto poplatky mezi prvními. Mladí, práceschopní občané se nám všem, co místní poplatky řádně platíme, 

vysmívají. Kdyby bylo moţné zveřejnit jmenný seznam neplatičů, jistě by se dluh rapidně sníţil, ale bohuţel to nejde. A na to  dluţníci spoléhají, ţe se to o nich nikdo nedozví. 

Na veřejnosti se chovají jako slušní lidé, ale nezlobte se na mně, kdyţ můţeme platit my, tak mohou i oni! Je pravda, ţe mezi dluţníky jsou i lidé, kteří tu uţ nebydlí, ale nemají zrušený 

trvalý pobyt v obci. Podle zákona o poplatcích § 14 odst. 3 zákona č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích, ve znění pozdějších předpisů (dále jen „zákon o místních poplatcích“), jsou 

všichni povinni platit tam, kde jsou trvale hlášeni. Apelujeme na všechny, kdo se odstěhují, ať se ihned přihlásí tam, kde v současné době bydlí. Ve většině případů tak neučiní. Proto 

jim také dluhy narůstají. Samozřejmě se odstěhují, neodhlásí a zapomenou, ţe mají povinnost platit místní poplatky u nás, na obecním úřadě. Někdo si můţe říci – kdyţ tu nebydlí, tak 

ať neplatí. Kdybychom jim to odpustili my, pak by uţ neplatili nikde. Ţádný úřad nemůţe přijmout platbu za místní poplatky od lidí, kteří tam nejsou trvale hlášeni. Někteří neplatiči 

se ohrazují tím, ţe mají v uzavřené nájemní smlouvě poplatek za odvoz odpadu, ale to pro nás není směrodatné. To je pouze mezi nájemcem a nájemníkem. Povinností kaţdého 

občana je platit místní poplatky v místě svého trvalého bydliště, i kdyby se odstěhoval na konec světa. Informujeme občany v Číčenickém Hlasateli, na úřední desce, na vývěskách, 

na webových stránkách o splatnosti místních poplatků do 30. června příslušného kalendářního roku. Dluţníky vyzýváme telefonicky, sms zprávami, nabízíme splátkové kalendáře. 

Více uţ dělat nemůţeme. Je na kaţdém z nás, zda se nad tímto problémem zamyslí a začne ho řešit.  Renata Regálová 

  Předpis rok 
2007,08,09,10,11 

Úhrady celkem DLUŽNÍCI -PES 

ČÍČENICE+CIHELNA   15.452,00 Kč     13.252,00 Kč 2.200,00 Kč 

STRPÍ     1.950,50 Kč      1.350,00 Kč 600,00 Kč 

ÚJEZDEC     2.649,00 Kč      3.000,00 Kč 351,00 Kč 

CELKEM   20.051,00 Kč    17.602,00 Kč 2.449,00 Kč 



 

Strana 6 

Ze života obce 

Číčenický hlasatel 

 Bmahopřekene 

 JUBILANTI  

leden -   Skočná Jiřina  80 let  

 Vobrová Jarmila  80 let 

únor - Vlčková Milada  65 let  

 Petrášek Pavel  65 let 

 Horáková Marie  70 let 

březen - Koblencová Margita 85 let 

 Reindl Pavel  65 let  Všen osmaveocůn překene hodoě zdravj 

 Troblová Marie  85 let  štěstj, másly a nooho damšjch met. 

Rozmoučimi ksne se -  

Pšurilová Marie  Strpj   Vekvoda Omdřich  Čjčeoice 

Šinel Mimao  Čjčeoice   Štefaolo Jao  Čjčeoice-Cihelna 

Kohmerová Hemeoa Čjčeoice-Cihelna 

Vepřové hody v Číčenicích 

V sobotu dne 3.3.2012 se konaly v Obecní hospodě v odpoledních hodinách „vepřové  hody“ - sice již po masopustním čase, ale i 

tak byly vítanou příležitostí k setkání sousedů, posezení při pivečku a vepřových lahůdkách.Začínalo se ovárkem, pokračovalo 

jitrnicemi a jelity, polévkou, tlačenkou a naposledy řízečkem.Vše bylo výborně ochuceno, obsluha vynikající, ceny 

mírné.Přitom vyhrávala harmonika,která přispívala k dobré náladě. 

A jak se říká – všechno má svůj konec, jen jitrnice a jelita mají konce dva. 

Za dobrou zábavu patří dík manželům Šmitmajerovým i jejich přátelům, kteří obětavě pomáhali. Vegetariánům byl vstup přísně 

zakázán. Doufejme, že příští rok si to znovu zopakujeme. 

Vděčná konzumentka B.H. 

 „ZPÍVÁNÍ VÁNOČNÍCH KOLED“  

Z eůvoeu vyhlášení tříeenního státního smutku nae úmrtím 

exprezidenta Václava Havla jsme přesunuli zpívání vánodních 

kolee na 26. 12. 2011.  Přes poměrně náhlou změně termínu 

se sešel velký podet lieí a to nejen z Dídenic, ale i z Újezece, Strpí 

a Cihelny. Všichni přítomní si s paní řeeitelkou MŠ Dídenice 

Jitkou Langerovou zazpívali vánodní koleey a naši nejmlaeší 

nám zpříjemnili setkání rozzářenými prskavkami. Na zahřátí 

se poeával teplý ovocný daj, grog, griotka a pund a k zakousnutí 

byly napedené koládky. Na závěr jsme si popřáli hoeně zeraví, 

štěstí, lásky a spokojenosti eo nového roku 2012.  

Tímto, bych chtěla poeěkovat panu Mikešovi – Byliny Mikeš 

s.r.o. Dídenice za půjdení várnic. 

Renata Regálová 
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V sobotu 25. března 2012 se od dvou hodin odpoledne v Obecní hospodě Číčenice konal dětský maškarní karneval, 

který uspořádal Číčenický klub o.s ve spolupráci s obcí Číčenice v rámci „ORANŽOVÉHO ROKU“. Zúčastnilo se 

odhadem 80 dětí, z toho 50 v maskách se svými rodiči, prarodiči a sourozenci. O zábavu se postaral DJ Olin, kouzelník 

a klauni, kteří rozdávali bonbóny a sladkosti. Věřím, že karnevalový mumraj roztančil všechny přítomné masky. Každý si 

odnesl domů "cenu", a to především v podobě veselého zážitku z jednoho sobotního odpoledne. Všechny masky byly 

odměněny sladkým dortíkem. Ještě jednou děkujeme všem sponzorům a ostatním, kteří nám pomohli uspořádat tento 

den a těšíme se na další maškarní karneval 

Jana Zíková 

Silvestr 2011Silvestr 2011  

Dne 31.12.2011 se konala oslava konce roku v obecní hospodě ,,nahoře“. K poslechu a tanci hrál Pavel Rigo „Relaks“. Byla to jedna 
z nejhezčích oslav i díky hostům, kteří vydrželi až do ranních hodin. I po této náročné oslavě se někteří z hostů zúčastnili již téměř 
tradičního novoročního pochodu okolo Číčenic. Završením pochodu bylo posezení v obecní hospodě při novoročním guláši a punči. 
P.Š. 

Myslivecký ples v Číčenicích. 

Dne desátého února se konal v Číčenicích jiţ tradiční myslivecký ples. Pořadatelem bylo myslivecké sdruţení Stráţka a celá 

akce proběhla v obecní hospodě. Nutno říci, ţe prostory sálu i výčepu byly zcela zaplněné. Sešla se zde řada obyvatel obce a 

své zástupce měly i přilehlé části. Ples pořádaný sdruţením se jiţ stává pojmem a účast byla opravdu hojná. Pořadatelé 

vytvořili příjemnou stylovou atmosféru s vyuţitím prvků přírodní dekorace a zajistili i jinou kapelu, neţ obvykle. A bylo to znát 

na výběru produkce. Hrály se skladby všech ţánrů a došlo i na milovníky dechovky. Zpívalo se, tančilo, pilo se pivo a všichni 

se bavili. O půlnoci došlo i na tradiční tombolu a tam nebylo pochyb, ţe ples pořádají myslivci. Tombola byla bohatá a 

různorodá. Pak se zase hrálo a tančilo a pro velký úspěch se i prodluţovalo. 

Co na závěr. Byla to podařená akce, pořadatelé vše zvládli perfektně, lidi se bavili a o to jde především. Uznání patří  i 

hostinským za bezchybnou  a rychlou obsluhu. 

(JOu) 

V hotelu "U Polívků" se konal v rámci oranţového roku 26. 12. 2011 turnaj ve stolním tenisu.  

Turnaj byl pro děti i dospělé, všichni se příjemně zapotili a kaţdý si odnesl drobnou cenu. Stolnímu tenisu zdar a o velikonocích na viděnou. 
             Žurková Věra 
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Z historie Obecní knihovny. 

Z podkladů kroniky Číčenic vyplývá, že Obecní knihovna byla založena 22. 6. 1919. Obecní 
příspěvek do knihovny byl 240. -Kčs. 
Prvními zakoupenými knihami bylo: Jiráskovo Proti všem, Psohlavci a Temno,jako základ 
knihovny. 
V r. 1922 bylo uspořádáno ochotnické divadlo a výtěžek 522. -Kčs byl věnován na zakoupení 
nových knih. 
Sídlo knihovny bylo ve škole, ve třídě a knihy půjčoval pan řídící. 
V roce 1923 již měla knihovna 135 svazků a do konce roku 1928 se její počet zvýšil na 300 svazků. 
Pan řídící pořádal různé besedy o knihách ale i o spisovatelích. 
Tímto řídícím byl dědeček spisovatele Radka Johna, a zde se také narodil jeho tatínek Ctirad John, který byl v r. 2008 pozván na sraz 
rodáků jako čestný host a věnoval zdejší knihovně útlou knížku „Tatínkovy Vodňany“. 
Tolik historie. 
Současnost: koncem ledna 2012 přibyly nové knížky jednak výpůjčky zeStrakonické knihovny a 19 knížek bylo zatím zakoupeno 
z příspěvku obce Číčenice na letošní rok. 
Knihovna je otevřena stále v pondělí, úterý a čtvrtek od 16.00 do 18.00 hod. 
Také internet je přístupný v tuto dobu. 

Na vaší návštěvu se těší – knihovnice Hájková Blanka 

Číčenický hlasatel 

Country večer  

V rámci oranžového roku a ve spolupráci s obcí Číčenice se konal dne 21. 1. 2012 „country večer“ v obecní 
hospodě „nahoře“. K poslechu hrála netolická country kapela „Vodáci“. Byl to příjemný večer, na kterém se sešel 
hojný počet posluchačů, kupodivu i těch starších, kteří doprovázeli kapelu svým zpěvem. Všichni se báječně bavili.  

P. Š 

 „ SILVESTR „ U POLÍVKŮ“ 

Majitelé hotelu „U Polívků“ připravili ve spolupráci s OÚ Číčenice v rámci „Oranţového roku“ oslavu k příchodu nového roku 2012. 

Pobavit se přišlo kolem 50 lidí. Společně jsme se rozloučili se starým rokem 2011 a přivítali nový rok 2012. Celým večerem aţ 

do ranních hodin nás hudbou k tanci a poslechu doprovázel DJ Olin. Parket byl stále plný, ještě v půl 4 ráno tancovalo 28 lidí. Nikomu 

se nechtělo domů. Kdyby DJ OLIN nepřestal ve 4 hodiny hrát, tak nevím, kdy by zábava skončila, ale jak se říká „ V nejlepším je třeba 

přestat“.  Půlnoc jsme oslavili přípitkem a zábavnou pyrotechnikou. Pro nás to byl příjemně strávený večer ve společnosti milých lidí, 

kteří se přišli pobavit s veselou náladou. Polívkovi si zaslouţí veliký dík za takto vydařenou akci. Nikdo se nehádal, nepošťuchoval, 

vše proběhlo v naprostém klidu. Děkujeme za příjemný večer a těšíme se za rok na viděnou! 

Oslava MDŽ v Číčenicích. 

V rámci „Oranţového roku 2012“ s JE Temelín uspořádal Hotel u Polívků ve spolupráci s obcí Číčenice oslavu MDŢ pro všechny přítomné. 

Pobavit se nás přišlo kolem 30ti  ţen všech věkových kategorií z Číčenic, Strpí, Újezdce a Cihelny. Pro ţeny bylo na stolech připravené výborné 

občerstvení – tři druhy chlebíčků, malé řízečky, kuřecí placičky a samozřejmě nesmělo chybět sladké. Co dodat, nechybělo nám vůbec nic. Kaţdá 

z přítomných ţen obdrţela od Polívků krásnou růţičku. Po celý večer aţ do ranních hodin nás provázel DJ Olin. Všichni přítomní se opravdu 

skvěle bavili, parket byl stále plný. Zazněla hudba v rytmu disco, plouţivá, tvrdý rock, ale i dechovka. DJ Olin zahrál kaţdému, co si kdo přál. 

Musím podotknout, kdyţ zazněli Sokolíci, pár přítomných ihned stálo na stolech. My opatrnější a unavenější jsme si aspoň od plic zazpívali. 

Je pravda, ţe při našem odchodu v půl čtvrté ráno, nás nejenom bolely nohy, ale i hlasivky. 
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Aktuálně ... 

ČLÁNKY K TĚŢBĚ ŠTĚRKOPÍSKU NA ČAVYNI 

Vodňanští nesouhlasí s rozšířením těţby štěrkopísků 

Vodňany nechtějí další těţbu štěrkopísků. Zamítavé stanovisko k záměru rozšířit těţbu štěrkopísků v místní části Čavyně 

oficiálně vyjádřilo vedení města Vodňany. Stalo se tak na čtvrtečním odpoledním setkání se zhruba 50 obyvateli, kde je 

zástupci radnice také se svými kroky v takzvaném zjišťovacím řízení seznámili. 

Závěr tohoto procesu vydá Krajský úřad příští týden. Záměr o rozšíření těţby tak čeká s nejvyšší pravděpodobností další 

posuzování z hlediska vlivu na ţivotní prostředí.   I kdyby těţaři byli v tomto směru úspěšní, podle starosty Vodňan Viktora 

Blaščáka je tu jeden důleţitý krok, který hraje proti rozšíření: „Muselo dojít ke změně územního plánu. Jsem přesvědčený, 

ţe v tomto volebním období se v zastupitelstvu nenajde  11 hlasů potřebných pro schválení takové změny územního plánu. 

Město Vodňany má platný územní plán do 31. prosince 2015. Nový územní plán připravujeme, ale v ţádném případě 

uţ ţádnou změnu územního plánu dělat nebudeme.“ 

Na setkání na vodňanské radnici přišli ve čtvrtek i zastupitelé nedaleké obce Číčenice. Ani jejich vyjádření nepodporuje 

rozšíření těţby štěrkopísků. Záměr není v souladu s územním plánem obce a lidem vadí hluk zejména v nočních hodinách.   

Autor:  Petra  Matoušková, Stanice: ČRo České Budějovice, leden 2012. 

 

Lidé z Vodňanska se bouří proti rozšíření těţby štěrkopísku 
Václav Janouš 18. ledna 2012    

 
Lidé ve Vodňanech, Čavyni i Číčenicích jsou proti rozšíření těţby štěrkopísku, který se u jejich obcí doluje. Nechtějí, aby těţaři 

rozšířili prostor ze 47 na 82 hektarů, jak plánují. S těţbou teď nesouhlasí ani radnice.  

 
"Stalo se to, co jsme říkali. Je tu hluk a prašnost. Většina lidí s tím nesouhlasí a rozhodně nechceme, aby se těţba ještě dál 

 

 foto: Slavomír Kubeš, MFDNES 

http://www.rozhlas.cz/_osoba/1527
http://www.rozhlas.cz/cb/
http://budejovice.idnes.cz/novinari.asp?idnov=1039
http://produkty.topkontakt.idnes.cz/p/vice-nez-20000-druhu-naradi-pro-autoservisy-objednavejte-on-line/10648130?rtype=V&rmain=7806534&ritem=10648130&rclanek=12832390&rslovo=422350&showdirect=1
http://www.mfdnes.cz/
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rozšiřovala. Nám to nic nepřináší, jen starosti," popsala jedna z obyvatelek Čavyně. Své jméno se bojí říct. Mezi lidmi teď 

vládne napětí. 

Odpůrců těţby ale přibývá. Nelíbí se například ani lidem v nedalekých Číčenicích, do jejichţ katastru by rozšířená část těţby 

zasáhla.  "Zastavují nás lidé na ulici, ţe je zde hluk a prašnost, a to i v noci. Uţ jsme psali firmě stíţnosti, ale vţdy jen 

dostaneme odpověď, ţe vše je v pořádku a podle norem. Naše nesouhlasné stanovisko jsme poslali i na Krajský úřad 

Jihočeského kraje, který teď případné rozšíření posuzuje," vysvětlila starostka Číčenic Renata Regálová. 

Radnice v sedmitisícových Vodňanech má podobný názor - s těţbou nesouhlasíme a uděláme vše pro to, aby těţaři prostor 

nerozšířili. Odvahu jí dodala i padesátka lidí, která přišla minulý týden na veřejnou debatu o těţbě štěrkopísku na městský 

úřad.  

Vodňany od těţařů uţ statisíce nedostanou  

"Smlouvy jsou pro město nevýhodné, za minulého vedení se těţba protlačila jedenácti hlasy v nepřátelské atmosféře," uvedl 

současný starosta města Viktor Blaščák, dlouhodobý kritik těţby. 

Naopak těţební společnost František Jampílek říká, ţe radnice by měla plnit to, k čemu se zavázala. Tedy změnit územní plán, 

aby těţaři mohli hloubit štěrkopísek ze země i na dalších desítkách hektarů.  

"Radnice měla zařadit další části těţby do návrhu územního plánu, ale odmítá to udělat. Předali jsme věc právníkům a zřejmě 

to skončí aţ u soudu," sdělil zástupce firmy Miroslav Muţík. 

Vodňany od těţařů získaly od roku 2009 dohromady přes sedm milionů korun. Letos mají dostat dalších 856 tisíc, avšak pak 

aţ do roku 2034 uţ ţádné statisíce čekat nemohou. Podle místostarosty města Pavla Janšty uţ je dohodnutá suma jen pět 

tisíc ročně.  

Zdroj: http://budejovice.idnes.cz/lide-z-vodnanska-se-bouri-proti-rozsireni-tezby-sterkopisku-p5u-/budejovice-zpravy.aspx?

c=A120118_101755_budejovice-zpravy_pp 

Číčenický hlasatel 

Těžba ve Vodňanech se zatím rozšiřovat nebude 
Vodňany – Vodňanská radnice zablokovala další rozšiřování těţby štěrkopísku v blízkosti města navzdory tomu, ţe kraj 

s určitými podmínkami souhlasil. Město se postavilo za lidi, které trápil hluk a prach. Těţaři se teď cítí radními podvedeni a 

chtějí se soudit. Tvrdí, ţe nikde jinde takové problémy kvůli své těţbě nemají 

Těţaři dolují štěrkopísek mezi Čavyní a Číčenicemi na zhruba 47 hektarech, i v zimě tady pracují velké bagry. Práce jsou ale 

písečným zrnem v očích některých místních. Podle starostky Číčenic Renaty Regálové jim nejvíce vadí hluk a prašnost. 

Do plánů těţařů zasáhla vodňanská radnice. Po pěti letech otočila, projekt uţ nehájí a naopak ho blokuje. 

Starosta Vodňan Viktor Blaščák (Vodňany pro změnu) informoval, ţe záměr těţařů není v souladu s územně-plánovací 

dokumentací. "Je to v rozporu se smlouvou o spolupráci, která byla uzavřena s minulým zastupitelstvem," nechal se slyšet 

zástupce těţební společnosti Miroslav Muţík. 

Jenţe kraj rozšíření podpořil. Těţaři ale musí splnit padesát podmínek – například se zavázali, ţe budou kvůli chráněným 

ţivočichům postupovat opatrně. Postoj kraje vyvolal ve 

Vodňanech bouři nevole. Těţební společnost vyzvala radnici, 

aby začala plnit, k čemu se před lety zavázala. Firma stále 

čeká na změnu územního plánu, aby mohla hloubit i 

na  dalších 35 hektarech. 

Vodňany na těţbě štěrkopísku vydělali sedm milionů korun. 

Letos dostanou další milion. Bitva o štěrkopísek se z terénu 

přesune do soudních budov. Těţaři uţ oslovili právníky, chtějí 

ţalovat radnici. 

Reportáž včetně videa najdete na internetu na adrese: 

http://www.ceskatelevize.cz/ct24/regiony/163876-tezba-ve

-vodnanech-se-zatim-rozsirovat-nebude/ 

http://produkty.topkontakt.idnes.cz/p/kupujete-byt-ci-dum-zajistime-vam-pravni-servis/10653850?rtype=V&rmain=7832494&ritem=10653850&rclanek=12832390&rslovo=427342&showdirect=1
http://produkty.topkontakt.idnes.cz/p/najdeme-vam-jakoukoliv-firmu-10950071/10950071?rtype=V&rmain=7827340&ritem=10950071&rclanek=12832390&rslovo=419606&showdirect=1
http://budejovice.idnes.cz/lide-z-vodnanska-se-bouri-proti-rozsireni-tezby-sterkopisku-p5u-/budejovice-zpravy.aspx?c=A120118_101755_budejovice-zpravy_pp
http://budejovice.idnes.cz/lide-z-vodnanska-se-bouri-proti-rozsireni-tezby-sterkopisku-p5u-/budejovice-zpravy.aspx?c=A120118_101755_budejovice-zpravy_pp
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Připravujeme  „Oranžový rok“  2012 

MÍSTO A ČAS KONÁNÍ AKCE BUDE UPŘESNĚN 

IV. Obecní bál          Termín konání:  23. 03. 2012 

Velikonoční dílna        Termín konání:  31. 03. 2012 

Velikonoční turnaj ve stolním tenisu pro malé i velké   Termín konání:  08. 04. 2012 

Pálení čarodějnice       Termín konání:  30. 04. 2012 

Májová veselice s tancem      Termín konání:  05. 05. 2012 

Kočárkovo-koloběţková rallye     Termín konání:  12. 05. 2012 

Mezinárodní den dětí        Termín konání:  02. 06. 2012 

Den otců          Termín konání:  16. 06. 2012 

Turnaj v malé kopané      Termín konání:   23. 06.2012 

Oranžový rok 

Číčenický hlasatel 

ČÍČENICKÝ KLUB INFORMUJE: 

Valná hromada Číčenického klubu, o. s. 

Valná hromada Číčenického klubu, o. s. se konala 07. 01. 2012. Program valné hromady byl následující -  přivítání 

členů, zpráva o činnosti klubu za rok 2011, hospodaření klubu v r. 2011, zpráva revizní komise za r. 2011, zpráva o 

čerpání příspěvku OÚ za rok 2011, volba nového předsedy a představenstva, seznámení s návrhem programu na rok 

2012, návrh rozpočtu na r. 2012, předložení návrhu smlouvy o spolupráci s OÚ na r. 2012, vybírání členských 

příspěvků ve výši 50,- Kč na r. 2012, různé- přijetí nových členů, zrušení členství a další, diskuse. Na valné 

hromadě, byl zvolen nový pětičlenný výbor nadpoloviční většinou všech členů ve složení: 

PŘEDSDEDA: CARDOVÁ JIŘINA 

MÍSTOPŘEDSEDA: KOUDELKOVÁ IVANA 

JEDNATEL: ZÍKOVÁ JANA 

HOSPODÁŘ: ŽURKOVÁ VĚRA 

ČLEN: PEČENÁ IVONA 

Děkuji jménem všech členů bývalému představenstvu klubu. Akce pořádané naším sdružením budou nadále 

zveřejňovány v Hlasateli, obecním rozhlasem, ve vývěskách a na webových stránkách obce. Jako dosud budeme 

spolupracovat s obcí, starat se o úklid pomníků, spadaného listí a především pořádat kulturně společenské, 

sportovní, vzdělávací akce zaměřené na využití volného času zejména dětí, mládeže i dospělých z Číčenic a okolí. 

V letošním roce chceme pořádat tvořivé dílny. Všichni dobře víme, že v klubu máme dost šikovných lidí, kteří jsou 

ochotni své dovednosti předat ostatním. Velký úspěch měl kurz studené kuchyně, kdy nám pan Z. Mrkáček předvedl, 

jak lze z ničeho vytvořit něco krásného a navíc chutného. Velice se nám vydařila i vánoční dílna. Paní Holečková 

naučila nejen naše malá děvčata, ale i starší dámy vyšívat a háčkovat. Ano, tyto aktivity je třeba podporovat, někdy 

se stačí jenom přijít podívat, poradit, vyzkoušet, zapojit se. Děkuji všem členům klubu a zároveň je moc prosím o 

podporu, pomoc, účast na schůzích, na akcích a přeji nám všem do roku 2012 hodně elánu a sil.             J. Cardová 
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MŠ Číčenice 

Číčenický hlasatel 

Myslivecké sdružení Strážka 

Brigáda v obecním lese. 
 
Dne 10. března 2012 se uskutečnila brigáda v obecním lese. Akci pořádalo myslivecké sdružení Strážka  a místem byla 
část obecního lesa v prostoru dolu Jaroslav. Loni v těchto místech došlo při větrné smršti v měsíci červenci k polomům. 
Následně bylo dřevo vytěženo firmou a nyní šlo o úklid a zpracování po těžbě. Brigády se účastnilo deset členů 

sdružení. Vybavili se mimo jiné pilami a hlavně odhodláním. A to bylo vidět a za dopoledne zvládli pořádný kus práce. 

Oblast lesa byla vyčištěna, dřevo zpracováno a větve uklizeny. Myslivci se k práci řádně postavili a to na místě ocenili i 

starostka a místostarosta.         (JOu) 

ROK  2012 v MŠ Číčenice 

             V jednom lese, v jednom kraji, hoří vatra veliká, 

             kolem sedí dvanáct bratrů, tiše hledí do ticha. 

             Dvanáct bratrů v jednom kruhu, JARO, LÉTO, PODZIM, MRÁZ, 

             druh se nepodobá druhu, kaţdý má svůj vlastní čas. 

             Kaţdý chvíli zemi vládne, kaţdý něco dovede, 

             Kdyţ se správně vystřídají, tak se nám rok povede… 

 

             ZIMA: Zimě vládne prosinec, leden, únor, šup na pec… 

             JARO:  Březen, duben, zlatý máj, rozkvete nám jarní kraj. 

             LÉTO: Léto vyţene nás ven, červen, červenec, srpen. 

             PODZIM: Září, říjen, listopad, tak se umí podzim smát. 

 

Leden, únor, šup na pec? Ale ne, ani do postýlky. Vţdyť po návratu 

z vánočních prázdnin si museli všichni kluci i holčičky z naší ţluté školky 

pohrát s novými hračkami, které našli pod vánočním stromečkem, 

děkujeme nejen Mysliveckému sdruţení, ale rovněţ Číčenickému klubu a 

Obci Číčenice za finanční prostředky. Hraček si prímově uţíváme kaţdý 

den, stavíme si z nové stavebnice, hrajeme hry u stolečků i v kuchyňce. 

A všichni dohromady se u společných her rádi smějeme, zpíváme si i 

na sebe křičíme a voláme, však nás musí občas slyšet téměř celé Číčenice. 

Proto nám ani moc nevadilo, ţe jsme se počátkem ledna nemohli jít 

mnohokrát proběhnout ani ven. Buď foukal tak silný vítr, ţe jsme se báli, 

ţe nás odnese, nebo pršelo. Ale ve druhé polovině měsíce uţ jsme si mohli 

i zasáňkovat a naši předškoláci se na pozvání pana ředitele Škudly 

dokonce vypravili s paní Langerovou do Vodňan do Základní školy Alešova. 

Společně jsme si s děvčaty a kluky z osmých tříd prohlédli školu, 

v tělocvičně jsme si skvěle zasoutěţili a v učebně chemie a biologie jsme si 

prohlédli sbírku vycpaných ptáků, motýlů a dokonce kostru člověka, ryb i 

netopýra a paní učitelka Bromová nás moc chválila, kdyţ jsme správně 

poznávali zvířata, stromy i kytičky a vyprávěli o tom, jak chodíme do lesa, 

na pole a louky a také k baţantnici a kolik toho víme o ochraně přírody. 

Moc se nám také líbilo video, kde jsme na filmu viděli, jak se děti účastnily 

lyţařského a vodáckého kurzu a také jak dovedně se pohybovaly na lanové 

dráze v Libínském lanovém centru, nebo v Solné jeskyni v Písku. Potom 

jsme se jako velcí školáci o přestávce v lavicích nasvačili, a kdyţ jsme se se všemi rozloučili, nejkratší a nejbezpečnější cestou 

jsme došli na vlakové nádraţí a odjeli do Číčenic. Při cestě z vlakového nádraţí na nás uţ čekali všichni naši kamarádi 

ze školky a společně jsme šli na oběd. Moc jsme se na něj těšili, včera jsme si pochutnali na našich zamilovaných palačinkách 

a jazýčky si je pamatovaly.        J. Langerová      
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Myslivci a hasiči v akci ... 

foto Dan Veselý 
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Z historie obce  

Zmizelí sousedé. 

Pod tímto názvem jiţ několik let probíhá celorepubliková 

akce, ve které se zejména ţáci základních a studenti 

středních škol snaţí zmapovat místa, kde před obdobím 

druhé světové války ţili naši občané ţidovského původu. 

Po archivech a dalších institucích vyhledávají potřebné 

dokumenty, které doplňují dobovými fotografiemi i 

vzpomínkami pamětníků. Těch, ale vzhledem k časovému 

odstupu velmi rychle ubývá.   

V současné době asi jiţ málokdo ví, ţe i v Číčenicích ţila 

v první polovině minulého století ţidovská rodina Reinišů. 

O jejím zdejším pobytu se zachovalo jen několik málo zpráv 

a to ještě z období druhé světové války. Jedním 

z písemného svědectví je například dobový zápis v obecní 

kronice (s.s.255-256) pořízený aţ po roce 1945: 

,,Ze ţidovské rodiny Reinischů, z.č., se nevrátili: stará matka 

Karolina, synové Josef, Justýn, Erna, Zdeněk, Miloš a dcery 

Růţena, Marta, Gréta. Vrátila se pouze Irma, provdaná jiţ 

dříve za Václava Vrábka, elektrikáře z Čavyně. Ta byla 

zatčena nejpozději, téměř před koncem okupace. Tímto 

zatčením byl i jejich obchod likvidován a zásoby odvezeny.“    

Další zápisy v obecní kronice z dřívějších let objasňují 

příchod této rodiny do Číčenic. Ţidovský obchodník Vojtěch 

Reinisch se do vesnice přistěhoval v roce 1913 a za 35 tisíc 

postavil dům čp.52. Vedle obytné části zde byl obchod 

pro prodej koloniálního zboţí a prostor pro obchod s obilím. 

Vojtěch Reinisch obilí vyváţel i za hranice. Byl rodákem 

ze Sudoměřic u Mladé Voţice (n.1866) a do Číčenic se 

přistěhoval i s početnou rodinou ze vsi Bzí u Týna 

nad  Vltavou. O jeho manţelce a dětech se z předválečných 

zápisů v obecní kronice moc toho nedozvíme. Výjimkou  je 

jen zápis dodatečně popisující první dny první světové války 

v létě roku 1914. V těch dnech totiţ probíhaly odvody 

vojáků a do seznamu odvedenců byli zapsáni i tři synové 

obchodníka Reiniše a to Arnošt, Josef a Justin.   

Dále je na stránce obecní kroniky zaznamenáno převzetí 

rodinného obchodu jedním ze synů Josefem. Ten se v roce 

1924 ujal jak krámku s koloniálním zboţím v domě čp.52, 

tak i obchodu s obilím. Kronikář rovněţ uvedl i úmrtí 

obchodníka Vojtěcha Rejnische – Reniše, bylo to v roce 

1928 ve věku 60 let. Místem jeho úmrtí byl dům čp.3, kde 

tento ţidovský obchodník ţil zřejmě ţil i se svou manţelkou 

po odchodu do penze.   

Posledním úředním dokumentem zaznamenávající údaje 

o rodině Reinišů z Číčenic je seznam obyvatel ţidovského 

původu odsunutých mezi léty 1942-1944 do ghetta 

v Terezíně. Seznam byl vytvořen na základě nařízení 

gestapa a byl vyhoven ve čtyřech opisech. Pátý opis byl 

pořízen tajně, aby zůstalo svědectví o lidech ţidovského 

původu, kteří zde na jihu Čech ţili a v drtivé většině nepřeţili 

vyvraţďování a holocaust.   

V seznamu lidí zařazených do transportu do Terezína byli 

zapsání tito obyvatelé Číčenic: Reinišová Greta 

(n.27.8.1916 Číčenice). Reinišová Karolína (roz.. Kohnová, 

n.2.9.1870 Všemyslice), Reinišová Marta (n.27.10.1907 

Koloděje nad Luţnicí), Reiniš Miloš (n.17.1.1913 Bries) – 

všichni v roce 1942 bytem v Číčenicích čp.52. Do seznamu 

byl také zapsán Josef Reiniš (n.27.6.1895 Veselí 

nad Luţnicí) tehdy bytem ve Vodňanech v čp.353. Všichni 

uvedení (mimo Josefa Reiniše) byli dne 14.dubna 1942 

odvezeni v nákladním voze do Českých Budějovic a 

po čtyřech dnech byli zařazeni do transportu směřujícímu 

do ghetta v Terezíně. Po tomto datu lze jejich další osud 

vystopovat jen obtíţně. Podle různých úředních zpráv matka 

Karolina zemřela 29.2.1944 přímo v terezínském ghettu. 

Její dcery Marta a Markéta (psaná také jako Gréta) zahynuli 

neznámo kdy ve vyhlazovacím táboře Lublin na území 

dnešního Polska. Tam byli odvezeni krátce po příjezdu 

do Terezína. Syn Miloš byl zařazen do transportu 

směřujícímu do vyhlazovacího tábora v polské obci Piaski. 

Zemřel 23.8.1942 v jiném vyhlazovacím táboře Majdanek. 

Syn Arnošt (také psán jak Erna – narozený 25.5.1892) 

zahynul ve vyhlazovacím táboře Osvětim. Přesný datum 

jeho úmrtí není znám.  Sourozenci Justýn a Růţena 

Reinišových nejsou v seznamu obětí holocaustu a jejich 

válečné osudy nelze dohledat. Naopak se podařily vypátrat 

osudy dvou synů manţelů Reinišových, a to Josefa a 

Zdeňka. Oba se totiţ ještě před válkou oţenili 

s křesťanskými ţenami, a proto nebyli zařazení v dubnu 

1942 do transportu do Terezína.  V roce 1942 bydleli ve 

Vodňanech, v domě čp.353 v dnešní Budějovické ulici.  

Na podzim roku 1942 se snaţili pomoci vodňanskému 

občanovi ţidovského původu, Richardu Blochovi, který 

podruhé uprchl z ghetta a skrýval se ve Vodňanech. Podle 

svědectví Karoliny Reinišové, manţelky Zdeňka, k nim 

Bloch přišel domů a ţádal je o pomoc. Bratří Reinišové se 

mu snaţili pomoc, dali mu potraviny a oblečení a ukryli jej 

na ţidovském hřbitově na Praţáku. Zde také byl Bloch 

vypátrán a předán policii a následně i gestapu. Za útěk byl 

Richard Bloch popraven. Bratří Reinišové, i s manţelkami, 

byli zatčeni a uvězněni. Josef Reiniš zemřel 29.2.1944 

ve vězení v německém městě Vehlheiden u Kasselu a jeho 

bratr Zdeněk byl popraven 1.11.1944 v koncentračním 

táboře Terezín. Manţelky bratří Reinišů byly celou válku 

ve vězení a po osvobození se vrátili zpět do Vodňan.  

To byl příběh jedné rodiny z Číčenic. Zbývá jen jiţ přání 

na závěr: zná někdo osobně, nebo znal, paní Irmu 

Vrábkovou rozenou Reinišovou, má někdo kontakt na její 

potomky? Rád s nimi naváţi kontakt. Případnou odpověď 

sdělte vedení obce Číčenice, nebo pošlete na moji 

emailovou adresu: cestoklub@volny.cz.  

Děkuji.                        Jiří Louženský. 
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Kdyţ v březnu hřmí, ve stodolách se tmí.  

Březen suchý, duben mokrý a máj prochlazený, roček bude vydařený.  

Na Tiburcia a Valeriana musí kukačka kuknout, i kdyby měla puknout.  

Bouřky před Vojtěchem - deště o ţních.  

Duben laškuje, sedlák za pluhem hubuje.  

Je-li v dubnu častý hromu třesk, sena, ţita bude jeden lesk.  

Roj, který se v máji rojí, za plnou fůru sena stojí, ale roj o svatém Jáně nestojí ani za vodu 

v dţbáně.  

Štědrý hráč, milostivý zloděj, pozdní hříbě, Urbanův oves a Havlovo ţito - co z toho vzejde, bude 

ti líto.  

Svatí, kteří u nás v půli května hrozí mrazy, jsou: Mamert, dále ledoví muţi - Pankrác, Servác, 

Bonifác a jejich kuchařka Ţofie a zmrzlý Jan.  

Ze starých kalendářů  
 

Velikonoce či pascha  
Pro někoho Velikonoce představují oslavu příchodu jara a probouzení přírody (původní pohanské svátky). Pro křesťany jsou nejdůležitějšími svátky v roce. 

Spojují je s ukřižováním Ježíše Krista a jeho zmrtvýchvstáním. Jméno Velikonoc je odvozeno od Velké noci (noc, kdy vstal Ježíš Kristus z mrtvých). 

V souvislosti s těmito svátky je třeba zmínit i židovský svátek Pesach, který se slaví na počest vysvobození Židů z egyptského zajetí. 

Velikonoce nemají přesně stanovené pevné datum. Konají se vždy v neděli po prvním jarním úplňku (jaro začíná 21. března). Velikonoční neděle může 

připadat na kterékoliv datum mezi 22. březnem a 25. dubnem. 

Pašijový týden aneb názvy dnů ve velikonočním týdnu  

Každý den ve velikonočním/pašijovém (pašije – vyprávění o utrpení a smrti Ježíše Krista) týdnu má svůj název. Jednotlivé dny si nyní představíme. Dozvíte 

se nejen jejich jména, ale také jaké tradice, zvyky či pověry se s nimi pojí a jak souvisí s příběhem o Ježíši Kristu. 

Květná neděle – poslední (tedy šestá) postní neděle (půst začíná Popeleční středou a trvá 40 dní). Dle Bible přijel Ježíš se svými učedníky do Jeruzaléma, aby 

oslavil Pesach (odchod Izraelitů z Egypta). Název neděle je odvozen od květů (mají připomínat palmové větve, jimiž lidé vítali Ježíše), kterými se zdobí 

kostely. 

Modré (žluté) pondělí – představuje poslední masopustní pondělí 

Šedivé úterý – uklízelo se obydlí, vymetaly se všechny nečistoty 

Škaredá středa (Sazometná středa) – Bible uvádí, že Jidáš právě v tento den zradil Ježíše Krista. Podle tradice se mají vymetat komíny. A také se říká, 

že budete-li se mračit, pak se budete mračit každou středu po celý rok. 

Zelený čtvrtek – dle Bible se v tento den konala v Getsemanské zahradě poslední večeře Ježíše Krista. Byl při ní zatčen. Na Zelený čtvrtek se  také naposledy 

před Velikonocemi rozezní zvony (říká se, že odlétají do Říma. Znovu zazní až na Bílou sobotu při zpěvu Gloria). Jejich zvuk je nahrazen řehtačkami a 

klapačkami. Název tohoto dne je odvozen od skutečnosti, že se nosilo zelené mešní roucho. 

Mezi zvyky patří například brzké vstávání a omytí rosou (zabrání se nemocem), má se sníst něco zeleného (člověk bude rok zdravý) a další. Také se pekly 

jidáše (pečivo z kynutého těsta), které se namazaly medem. 

Velký pátek – v Bibli je napsáno, že Ježíš byl souzen, odsouzen a ukřižován. Křesťané mají držet přísný půst. 

Říká se, že na velký pátek se otevírá země a vydává poklady. Otvírá se dokonce i hora Blaník a prý je možné spatřit blanické rytíře. Dle tradice se nemá prát 

prádlo či pracovat na poli a v sadu. Také se nemá nic půjčovat, prodávat a darovat. 

Bílá sobota – končí půst, který trval 40 dní. Uklízí se, pečou mazance a velikonoční beránci, zdobí se vajíčka a pletou pomlázky. 

Velikonoční neděle (Boží hod velikonoční) –podle Bible vstal Ježíš Kristus z mrtvých. Pro křesťany se jedná o nejvýznamnější svátek roku. V kostele se světí 

jídlo, které se pak podává u slavnostní tabule. 

Velikonoční pondělí – tento den je spojen s koledováním, poléváním vodou a velikonočním zajíčkem 

Datum Velikonoc v současném kalendáři 

 Velikonoce 2012 - sobota 7. 4. – pondělí 9. 4. 2012 

 Velikonoce 2013 - sobota 30. 3. – pondělí 1. 4. 2013 

 Velikonoce 2014 - sobota 19. 4. – pondělí 21. 4. 2014 

 Velikonoce 2015 - sobota 4. 4. – pondělí 6. 4. 2015 

Více na: 

http://www.jarodic.cz/cz/velikonoce-zvyky-tradice-a-symboly.php 

http://cs.wikipedia.org/wiki/Velikonoce 

OMLUVA  

Dne 23. 12. 2011 ve 12°° hod., v čase, kdy celá země drţela minutu ticha, aby uctila památku bývalého prezidenta pana Václava Havla, 

rozezněl se v našich obcích obecní rozhlas. Věřte, nebylo to úmyslné. Časy hlášení obecního rozhlasu jsou nastavovány několik dnů předem 

a v ten smutný den si nikdo z nás neuvědomil, ţe by pietní akt mohl být takto narušen.  Všem spoluobčanům se velmi omlouváme!  

Za obecní zastupitelstvo Renata Regálová 
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Dnes vafle 
dobré, rychlé, snadné 

Připravujeme ve vaflovači. 

Vafle před podáním můţeme pocukrovat.  

Sypeme je rovněţ skořicovým cukrem 

Můţeme potřít čokoládovou polevou, do které lze ještě přidat sekané ořechy nebo 

mandle. 

Potíráme medem. 

Plníme marmeládou. 

Krátce před podáním plníme šlehačkou. 

Prochladlé plníme různými krémy. 

Plníme zmrzlinou a přelijeme trochou horké čokoládové omáčky. 

Ještě teplé vafle můţeme srolovat. 

Slané potíráme česnekem. 

Neţ usmaţíme všechny vafle, můţeme je drţet na teple v troubě na mříţce při 100°C. 

Křupavé vafle   125 g másla nebo margarínu, 100 g cukru, 1 sáček vanilínového cukru, 2 vejce, 250 g mouky,100 ml mléka, 

100 ml vody, 1/2 balíčku pečivového prášku, citrónová kůra 

Změklé máslo nebo margarín utřeme do pěny s cukrem vanilínovým cukrem a vejci. Pak přidáme střídavě vlaţné mléko, vodu a 

mouku, sůl. Do posledních 50 g mouky vmícháme pečivový prášek. Ochutíme strouhanou citrónovou kůrou. 

Vafle s podmáslím   125 g změklého másla, 50 g cukru, 2 lžíce vanilínového cukru, špetka soli, 4 vejce, 250 g hladké mouky, 

1 lžička kypřícího prášku, 1/8 až 1/4 l podmáslí 

Máslo, cukr, vejce, sůl a vanilínový cukr utřeme do pěny. Po lţičce přidáme prosetou mouku s kypřícím práškem a tolik podmáslí, 

abychom dostali řídké, tekuté těsto.  

Mandlové vafle   250 g másla nebo margarínu, 125 g cukru, 5 vajec, 40 g strouhaných mandlí, 125 g mouky, 125 g bramborové 

moučky, špetka pečivového prášku 

Měkké máslo utřeme metlou do pěny. Postupně přidáváme cukr. Pak postupně vejce. Vmícháme jemně strouhané mandle, mouku 

a bramborovou moučku. Těsně před pečením přidáme prášek. Pečeme.  Necháme prochladnout a pocukrujeme. 

Skořicové oříškové vafle   125 g másla, 100 g mouky, 125 g cukru, 2 vejce, 20 g skořice, 125 g mletých jader lískových oříšků 

Máslo, cukr a vejce utřeme do pěny. Vpracujeme skořici, mouku a oříšky. Z těsta tvoříme kuličky velikosti vlašského ořechu a dáme 

na 1 hodinu do chladničky.  

Trubičky   Na trubičky: 125 g měkkého másla, 100 g cukru, 100 g smetany, 1 vejce, 1 vanilinový cukr, 150 g polohrubé mouky, 

150 g čokolády. Na náplň: 200 g šlehačky, 1 vanilinový cukr 

Máslo utřeme do pěny s cukrem, smetanou, vejcem a vanilkovým krémem. Vmícháme mouku. Vafle po upečení ihned pomocí 

papíru na pečení zavineme a pevně přidrţíme. Čokoládu rozpustíme a konce trubiček do nich namočíme. Na papíře necháme 

ztuhnout. Plníme smetanou ušlehanou s vanilinovým cukrem. 

Sezamové vafle   170 g másla nebo rostlinného tuku, 1 rovná lžička soli, 4 vejce, 200 g polohrubé mouky, 1 rovná lžička kypřícího 

prášku, 250 ml mléka, 100 g sezamu. Na posypání: 50 g sezamu 

Máslo nebo tuk v hrnku rozpustíme, dáme do mísy a nechám znovu vychladnout. Ručník šlehačem máslo na nejvyšší rychlost 

našleháme a přidáme přitom sůl. Vešleháme postupně vejce (každé ½ minuty). Vmícháme mouku s práškem střídavě s mlékem. 

Nakonec přidáme sezam. 

Slaninové vafle   50 g slaniny, 250 ml mléka, 2 vejce, 140 g hladké mouky, 1 lžička kypřícího prášku do pečiva, sůl 

Slaninu nakrájíme nadrobno a rozškvaříme. V míse rozšleháme mléko, vejce, hladkou mouku s kypřícím práškem a sůl. 

Nakonec zamícháme trochu prochladlou slaninu. Těsto necháme asi 15 minut odpočinout. Můžeme přidat i utřený česnek.  

 


